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Protokół Nr XXVIII/09 
z wyjazdowej sesji Rady Powiatu Gostyńskiego 

odbytej dnia 25 kwietnia 2009 r. 
Ad 1) 
Przewodniczący Rady Powiatu Pan Robert Marcinkowski o godzinie 10:00 przed budynkiem 

ZSO w Gostyniu otworzył dwudziestą ósmą sesję Rady Powiatu Gostyńskiego.  

Przewodniczący Rady powitał radnych oraz zaproszonych gości. 

W Radzie Powiatu zasiada 19 radnych. Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada jest władna 

podejmowania uchwał, gdyż jest zachowane quorum. Podczas stwierdzania quorum na sesji 

obecnych było 18 radnych. Nieobecny był radny Pan Józef Konarczak. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Lista zaproszonych gości stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

 

Ad. 2) 
Przewodniczący Rady Pan Robert Marcinkowski przedstawił porządek obrad sesji.  

Poinformował, że Zarząd Powiatu przedstawił w dniu dzisiejszym wniosek w sprawie 

wprowadzenia do porządku obrad jako punktu 3: „Rozpatrzenie projektu uchwały i podjęcie 

uchwały w sprawie: 

a) przyjęcia Regulaminu przyznawania i przekazywania w roku szkolnym 2008/2009 stypendiów 

na wyrównywanie szans edukacyjnych dla uczniów szkół ponadgimnazjalnych, dla których 

Powiat Gostyński jest organem prowadzącym, umożliwiających uzyskanie świadectwa 

dojrzałości”. 

b) zmiany uchwały Nr XXXVII/220/09 Rady powiatu Gostyńskiego z dnia 9 kwietnia 2009 roku 

w sprawie zmian budżetu i w budżecie powiatu na 2009 rok” 

 
Porządek posiedzenia z zaproponowaną zmianą został przyjęty w wyniku głosowania- 
18 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”. 

 

Porządek posiedzenia XXVIII sesji Rady Powiatu 

1. Otwarcie i ustalenie quorum. 

2. Ustalenie porządku obrad. 

3. Rozpatrzenie projektów uchwał i podjecie uchwał w sprawie: 

a) przyjęcia Regulaminu przyznawania i przekazywania w roku szkolnym 2008/2009 

stypendiów na wyrównywanie szans edukacyjnych dla uczniów szkół 

ponadgimnazjalnych, dla których Powiat Gostyński jest organem prowadzącym, 

umożliwiających uzyskanie świadectwa dojrzałości”. 

b) zmiany uchwały Nr XXXVII/220/09 Rady powiatu Gostyńskiego z dnia 9 kwietnia 

2009 roku w sprawie zmian budżetu i w budżecie powiatu na 2009 rok” 

4. Wizytacja obiektów jednostek organizacyjnych powiatu i remontowanych dróg powiatowych. 
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c) Budowa hali sportowej wraz z zapleczem i parkingiem w ZSO w Gostyniu,  

d) Kryta pływalnia w Gostyniu, 

e) Droga oraz parkingi przy ul. Starogostyńskiej w Gostyniu,  

f) Przebudowa drogi powiatowej na odcinku Poraj- Czachorowo,  

g) Rozbudowa szkoły – ZSOiZ w Krobi  

h) Renowacja kompleksu pałacowo- parkowego - DPS Chwałkowo,  

i) Budowa pawilonu szkolnego oraz renowacja parku – ZSR w Grabonogu,  

j) wizytacja dróg powiatowych. 

5. Zakończenie.  

 

Ad. 3 a) 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Regulaminu przyznawania i przekazywania w roku szkolnym 

2008/2009 stypendiów na wyrównywanie szans edukacyjnych dla uczniów szkół 

ponadgimnazjalnych, dla których Powiat Gostyński jest organem prowadzącym, umożliwiających 

uzyskanie świadectwa dojrzałości przedstawi Wicestarosta Pan Janusz Sikora. 

Poinformował, że Rada Powiatu Gostyńskiego uchwałą Nr XXVII/222/09 w sprawie przystąpienia 

do realizacji projektu stypendialnego „Stypendia unijne dla uczniów szkół ponadgimnazjalnych 

województwa wielkopolskiego” w ramach Zintegrowanego Programu Operacyjnego Rozwoju 

Regionalnego Priorytet 2, Działanie 2.2 Wyrównywanie szans edukacyjnych poprzez programy 

stypendialne z dnia 9 kwietnia 2009 roku zadecydowała o przystąpieniu do realizacji powyższego 

projektu. W związku z powyższym warunkiem uruchomienia procedury w przedmiotowym projekcie 

jest uchwalenie przez Radę stosownego Regulaminu stanowiącego zasady, warunki oraz tryb 

przyznawania i wypłacania stypendium. Umowa z Sejmikiem Województwa zostanie podpisana 

27 kwietnia br. Tego dnia rozpocznie się przyjmowanie wniosków w sprawie stypendiów i potrwa 

do 5 maja br. Stypendium obowiązuje od września ubiegłego roku do czerwca br i zostanie 

wypłacone jednorazowo w kwocie 2.500 zł. Skierowane jest do uczniów z obszarów wiejskich 

oraz miast do 5.000 mieszkańców i miast do 20.000 zł mieszkańców w której nie ma szkoły 

publicznej ponadgimnazjalnej kończącej się egzaminem maturalnym. Stypendium kierowane jest 

do uczniów, którzy pochodzą z rodzin znajdujących się w trudnej sytuacji materialnej, tzn. 

pochodzą z rodzin o dochodzie rodziny w przeliczeniu na osobę, lub dochodzie osoby uczącej się 

nie wyższym niż kwota uprawniająca do uzyskania świadczeń rodzinnych określona na podstawie 

art. 5 ustawy z dnia 28 listopada 2003 r. o świadczeniach rodzinnych. W przypadku, gdy rodzina 

lub osoba ucząca się utrzymuje się z gospodarstwa rolnego, przyjmuje się za podstawę obliczenia 

dochodu przeciętny dochód z 1 ha przeliczeniowego ogłaszany do dnia 30 października każdego 

roku przez Prezesa GUS, na podstawie przepisów ustawy z dnia 15 listopada 1984 r. o podatku 

rolnym. Miesięczną wysokość dochodu uprawniającą do ubiegania się o stypendium ustala się 

na zasadach określonych w art. 3 ustawy z dnia 28 listopada 2003 r. o świadczeniach rodzinnych. 

Dochody oblicza się w sposób i za okres wskazany w tej ustawie. Zgodnie z ustawą kwota 

dochodu wynosi maksymalnie 504,00 zł netto w przeliczeniu na osobę w rodzinie i maksymalnie 
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583,00 zł netto, gdy członkiem rodziny jest dziecko legitymujące się orzeczeniem 

o niepełnosprawności lub orzeczeniem o umiarkowanym lub znacznym stopniu 

niepełnosprawności. Wicestarosta przypomniał też o wymogu nie posiadania przez ucznia więcej 

niż 10 nieusprawiedliwionych godzin nieobecności na zajęciach.  

 

Radny Pan Leszek Kamiński zapytał, czy istnieje możliwość weryfikacji wniosku w momencie 

jego składania w Wydziale Oświaty.  

Wicestarosta Pan Janusz Sikora odpowiedział, że Wydział weryfikuje wnioski pod kątem 

dochodowym.  

Radny Pan Krzysztof Wachowiak zwrócił uwagę na bardzo krótki okres składania wniosków.  

Wicestarosta Pan Janusz Sikora wyjaśnił, że nie ma innego wyjścia ze względu na warunki 

konkurs, którego autorem jest Urząd Marszałkowski.  

Starosta Pan Andrzej Pospieszyński uzupełniając wypowiedź Wicestarosty dodał, że uczniowie 

i szkoły wiedzą już o możliwości uzyskania stypendium.  

Wicestarosta Pan Janusz Sikora powiedział, że uczniowie otrzymali wzory wniosków oraz wzory 

wniosków potrzebnych do Urzędu Skarbowego. Wicestarosta spotkał się też z Naczelnikiem 

Urzędu Skarbowego w celu ułatwienia obsługi uczniów przez Urząd.  

 

Uchwała Nr XXVIII/223/09 w sprawie przyjęcia Regulaminu przyznawania i przekazywania 
w roku szkolnym 2008/2009 stypendiów na wyrównywanie szans edukacyjnych dla uczniów 
szkół ponadgimnazjalnych, dla których Powiat Gostyński jest organem prowadzącym, 
umożliwiających uzyskanie świadectwa dojrzałości została podjęta w wyniku głosowania- 
18 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”.  
W głosowaniu wzięło udział 18 radnych. 
 
Ad. 3 b) 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXVII/220/09 Rady Powiatu Gostyńskiego z dnia 

9 kwietnia 2009 roku w sprawie zmian budżetu i w budżecie powiatu na 2009 rok przedstawiła 

Skarbnik Powiatu Pani Eleonora Gościniak. 

Poinformowała, że Zarząd Powiatu na posiedzeniu w dniu 25 kwietnia 2009 roku przyjął projekt 

zmiany uchwały Nr XXVII/220/09 Rady Powiatu Gostyńskiego z dnia 9 kwietnia 2009 r. w związku 

z koniecznością ujednolicenia nazwy zadania dotyczącego budowy pawilonu w ZSR w Grabonogu 

w sposób zgodny z nazwą wskazaną we wniosku o dofinansowanie inwestycji. Zmiana dotyczy 

załącznika nr 4- - Limity wydatków na Wieloletni Program Inwestycyjny Powiatu Gostyńskiego 

na lata 2009- 2011, gdzie w pozycji – Oświata i kultura fizyczna proponuje się dokonać 

rozszerzenia nazwy z „Rozbudowa budynku Zespołu Szkół Rolniczych w Grabonogu” na „Budowa 

pawilonu szkolnego z sześcioma wyposażonymi pracowniami dydaktycznymi w Zespole Szkół 

Rolniczych w Grabonogu wraz z zagospodarowaniem terenu”.  
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Starosta Pan Andrzej Pospieszyński dodał, że nazwa inwestycji zawarta w uchwale budżetowej 

musi być taka sama jak we wniosku o dofinansowanie składanym do Urzędu Marszałkowskiego. 

 

W dyskusji głosu nie zabrano.  

 

Uchwała Nr XXVIII/224/09 w sprawie zmiany uchwały Nr XXVII/220/09 Rady Powiatu 
Gostyńskiego z dnia 9 kwietnia 2009 roku w sprawie zmian budżetu i w budżecie powiatu 
na 2009 rok została podjęta w wyniku głosowania- 18 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 
0 głosów „wstrzymujących się”.  
W głosowaniu wzięło udział 18 radnych. 
 
Ad. 4 a) 
Wizytacja budowy hali sportowej wraz z zapleczem i parkingiem w Zespole Szkół 
Ogólnokształcących w Gostyniu. 

Inwestycję omówili Naczelnik Wydziału Zarządzania i Inwestycji Pan Maciej Kaźmierczak, Dyrektor 

ZSO Pan Piotr Radajewski oraz kierownik budowy Pan Wiktor Liszczyński.  

Dyrektor ZSO Pan Piotr Radajewski poinformował, że pierwszym etapem prowadzonej inwestycji 

jest budowa hali, natomiast drugi etap to budowa drogi pożarowej z parkingiem. Droga ta powinna 

zaczynać się przy głównym wjeździe do szkoły i stanowić 5-cio metrowy pas wokół hali z placem 

manewrowym dla straży. Plac zieleni przy aptece ma zostać przeznaczony na utwardzony parking. 

Dyrektor zwrócił uwagę, że konsekwencją takiego rozwiązania będzie pomniejszenie boiska 

sportowego, dlatego też dobrym rozwiązaniem byłoby pobudowanie parkingu na placu 

przy budynku przychodni. Innym rozwiązaniem proponowanym przez Dyrektora jest 

poprowadzenie drogi pożarowej do hali wjazdem od ul. Wrocławskiej zlokalizowanym między 

blokiem mieszkalnym a boczną ścianą budynku szkoły. Dyrektor zwrócił uwagę na elementy 

architektoniczne sali, które zostały powiązane z elementami budynku szkoły. Sala sportowa 

zostanie połączona z budynkiem szkoły od strony obecnego „żaczka”. W budynku umiejscowione 

zostaną szatnie, kotłownia, sklepik szkolny oraz siłownia. Przy każdej szatni znajdują się 

sanitariaty. Powierzchnia sali sportowej to 22 m x 44 m, wysokość 9 m. Pokrycie dachu wykonane 

zostało z płyty obornickiej. W hali są antresole, na których są trybuny oraz miejsca na stoły do gry 

w tenisa stołowego. Za trybunami znajdują się magazyny. Dyrektor podkreślił, że w sali 

zastosowano wygłuszenie ścian, tak aby mogła ona spełniać również funkcję sali widowiskowej.  

Kierownik budowy Pan Wiktor Liszczyński poinformował, że taki zabieg przeprowadzono w sali 

w Belęcinie. Ponadto firma wykonująca wygłuszanie ścian ma wizytować obiekt i zdecydować, czy 

wymagane będzie położenie również na tych ścianach tynku. 

Naczelnik Pan Maciej Kaźmierczak dodał, że zależy to również od technologii stosowanej 

przy wygłuszaniu 

Radny Pan Mirosław Waluś przypomniał, że Zarząd podejmował decyzje o ograniczeniu ilości 

okien. Zapytał, których okien to dotyczyło.  
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Starosta Pan Andrzej Pospieszyński wyjaśnił, że zamurowano okna w miejscach, gdzie będą 

zawieszone tablice z wynikami. Dodał, ze kierowano się tu też sugestiami osób eksploatujących 

podobne sale, które wskazywały, że zbyt duże okna i wpadające przez nie światło słoneczne 

przeszkadza podczas rozgrywek. Ponadto większość imprez odbywa się w godzinach 

wieczornych, kiedy to wykorzystywane jest sztuczne oświetlenie.  

Dyrektor Pan Piotr Radajewski poinformował, że oddanie hali do użytku ma nastąpić w maju 

2010 roku. W tym też roku odbędzie się zjazd absolwentów. Dyrektor stwierdził też, że wskazaną 

pracą w kolejnym roku byłoby dokończenie remontu elewacji szkoły.  

 

Ad. 4 b) 
Wizytacja krytej pływalni w Gostyniu. 
Przewodniczący Rady Pan Robert Marcinkowski poinformował, że za miesiąc minie rok, odkąd 

funkcjonuje gostyński basen. Samorząd powiatowy przekazuje środki na lekcje wychowania 

fizycznego na basenie.  

Dyrektor Ośrodka Sportu i Rekreacji Pan Zbigniew Kordus przypomniał radnym uroczystość 

otwarcia basenu. Poinformował, że w okresie od 31 maja do 31 grudnia 2008 z pływalni 

skorzystało 109.776 osób. Na pływalni prowadzona jest nauka pływania, kurs dla dzieci 

z rodzicami „Bobas”., jest również aerobic, kurs nurkowania dla dzieci i młodzieży. W lutym 

powstała sala fitness, na której prowadzone są również zajęcia ze Spinningu. W kwietniu br. 

rozpoczęły się zajęcia z Nodric Walkingu, w których wzięło udział 30 osób. Dyrektor poinformował, 

że w liczbie prawie 110.000 osób, które odwiedziły basen, 30.000 osób stanowiły grupy 

zorganizowane w ramach zajęć lekcyjnych i pozalekcyjnych, klienci indywidualni to ok. 75.000 

osób. Z nauki pływania i aerobicu skorzystało ponad 5.000 osób. Na początku funkcjonowania 

pływalni powstał film instruktażowy prezentujący sposób poruszania się po obiekcie. Odnosząc się 

do finansowania basenu przez powiat powiedział, że w 2008 roku uzyskano ok. 40.000 zł z tytułu 

wstępu na basen. Średnio z basenu korzysta ok. 16.000 osób miesięcznie. Obiekty pływalni 

wyposażono w solarium, z którego skorzystało ok. 1000 osób. Na pływalni zatrudnionych jest 30 

osób pracujących na 27,5 etatu. Basen jest czynny 16 godzin na dobę przez 7 dni w tygodniu. 

Ze względów technologicznych wymaga on całodobowego nadzoru. Poinformował, że w tej chwili 

nastąpiło podsumowanie roku 2008. Wpływy z tytułu biletów były na poziomie 975.327,01 zł, 

koszty stałe to 971.869,76 zł. Dyrektor poinformował też, że basen jest obecnie po pierwszej 

przerwie technologicznej, która była wymuszona problemami z jakością wody. Otwarcie basenu 

zbiegło się w czasie z remontem wodociągów, przez co woda była o zmiennych parametrach- były 

problemy z nadmierną ilością żelaza i manganu oraz z twardością wody. Na pływalni 

zamontowano zmiękczacz wody, co powoduje, że kamień się nie wytrąca. Jedyną możliwością 

wyczyszczenia basenu było spuszczenie wody. Ponadto dwukrotnie w ciągu miesiąca woda 

w basenie jest badana przez SANEPID. W trakcie rocznej działalności basenu zamontowano 

dodatkowe uchwyty przy jacuzzi oraz przy wejściu do basenu sportowego i basenu rekreacyjnego. 

Dyrektor wyjaśnił też wątpliwości związane z funkcjonowaniem części gastronomicznej basenu. 
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Pierwotny projekt budowlany nie przewidywał lokalu gastronomicznego, funkcje te miały spełniać 

automaty. Jeszcze na etapie realizacji budowy wykonano dodatkowe drzwi, doprowadzono 

wentylacje oraz media na potrzeby zaplecza gastronomicznego zgodnego z wymogami 

SANEPID-u. W tej chwili została przygotowana oferta na prowadzenie gastronomii, w połowie maja 

odbędzie się przetarg w formie licytacji, który wyłoni podmiot prowadzący te usługi.  

Przewodniczący Rady Pan Robert Marcinkowski poinformował, że przygotowując plan 

finansowy basenu robiono analizę funkcjonowania podobnych obiektów, m.in. w Kościanie 

i Rawiczu. Wszędzie utrzymanie basenu kształtowało się na poziomie 1,5 mln rocznie. W Rawiczu 

gmina dopłacała do basenu 900.000 zł w skali roku, w Kościanie była to kwota 500.000 zł.  

Dyrektor Ośrodka Sportu i Rekreacji Pan Zbigniew Kordus podkreślił, że duże znaczenie ma 

to, że basen został włączony w struktury OSiR-u.  

 

Ad. 4 c) 
Zapoznanie się ze stanem drogi oraz planem rozbudowy parkingu przy ul. Starogostyńskiej 
w Gostyniu. 
Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg w Gostyniu Pan Grzegorz Mayer poinformował, 

że powiat przeznaczył w ramach środków na bieżące utrzymanie dróg kwotę 75.000 zł. Podjęto 

decyzje o przeznaczeniu środków na rozbudowę obecnego parkingu na ul. Starogostyńskiej. 

Obecnie PZD jest na etapie decyzji lokalizacyjnej oraz dokumentacji technicznej. Nowa część 

parkingu przewidziana jest na 40 miejsc, a w przyszłości przewiduje się pobudowanie parkingu 

wzdłuż płotu byłego PBR-olu. W tej chwili gmina musi dokonać wyłączenia tego terenu z gruntów 

leśnych. Powiat przeznaczył na budowę parkingu 40.000 zł a Gmina Gostyń 30.000 zł. Kosztorys 

inwestorski opiewa na 123.000 zł łącznie z dokumentacją i podkładami geodezyjnymi. 

Poinformował też, że na sesji majowej wystąpi o przesunięcie środków z bieżącego utrzymani dróg 

na omawianą budowę. Na parking będą dwa wjazdy, będzie on wykonany z trylinki na podbudowie 

betonowej. 

Radny Pan Leszek Kamiński zapytał, ile drzew będzie musiało zostać usuniętych.  

Dyrektor Pan Grzegorz Mayer odpowiedział, że będzie to 15 drzew. Na parkingu nie zostanie 

żadne drzewo, pozostaną jedynie te umiejscowione w pasie zielonym. Ponadto zostaną 

dosadzone nowe drzewa, które zakupi PZD. Dodał, że zostaną zakupione drzewka większe, aby 

uniknąć ich łamania.  

 

Ad. 4 d) 
Przebudowa drogi powiatowej na odcinku Poraj- Czachorowo.  
Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg w Gostyniu Pan Grzegorz Mayer poinformował, 

że w ubiegłym tygodniu została odebrana część oświetleniowa, obecnie trwa frezowanie istniejącej 

jezdni. Droga będzie miała 8 metrów szerokości. Koszt przebudowy to 2,2 mln zł. W ubiegłym roku 

wydano na to zadanie 780.000 zł, pozostała kwota zostanie wydana w tym roku. Połowa kosztów 

przebudowy drogi zostanie zwrócona z tzw. schetynówki. Roboty zostaną zakończone 

 



 7 

prawdopodobnie w maju tego roku. Dyrektor poinformował też, że Gmin Gostyń dofinansowała to 

zadanie w kwotach 400.000 zł w roku ubiegłym oraz 780.000 zł w roku bieżącym. Po wykonaniu 

kanalizacji przez Gminę w Czachorowie inwestycja przebudowy drogi będzie kontynuowana. 

Chodnik wykonany zostanie tylko do siedziby hurtowni chemicznej.  

Dyrektor wskazał również radnym odcinek drogi, który włączony zostanie do ronda. Planowane 

rondo będzie dwupasmowe o średnicy 24 m.  

 

Ad. 4 e) 
Wizytacja budynku szkoły- Zespołu Szkół Ogólnokształcących i Zawodowych w Krobi. 
Dyrektor ZSOiZ Pan Lech Bem poinformował, że pierwsze prace związane z rozbudową szkoły 

miały miejsce w 1997 roku, gdy rozpoczęto adaptację Domu Strażaka, który został przekazany 

przez Samorząd Gminy Krobia na potrzeby ZSOiZ w Krobi. Później sukcesywnie rozbudowywano 

szkołę, a w 2003 roku powstała hala sportowa. Obecnie oddano do użytku budynek z czterema 

salami lekcyjnymi dla 80 uczniów. Udział finansowy Powiatu wyniósł 300.000 zł. 

 

Ad. 4 f) 
Renowacja kompleksu pałacowo- parkowego przy Domu Pomocy Społecznej 
w Chwałkowie. 

Radni obejrzeli wykonane prace związane z renowacją parku. 

Dyrektor DPS Pan Ryszard Janaszak poinformował, że dokonano już częściowej naprawy muru 

oraz odmulenia stawu. Ponadto, w uzgodnieniu z Wydziałem Rolnictwa Starostwa oraz za zgodą 

konserwatora zabytków, wykarczowano niektóre drzewa przy stawie. Ponadto na terenie DPS 

wyremontowano oczyszczalnię ścieków, która była już w złym stanie oraz wyrównano teren 

w części parku, na którym obecnie planuje się posiać trawę. Oczyszczono rów, który łączy się 

ze stawem oraz przeniesiono ogrodzenie w stronę placówki aby uchronić mieszkanki domu przed 

ewentualnym wpadnięciem do głębokiego rowu. Wyremontowano drogę wjazdową znajdującą się 

naprzeciwko kościoła. Dodatkowo wyremontowano piwnicę i zejście do zaplecza kuchni.  

 

Ad. 4 g) 
Wizytacja budowa pawilonu szkolnego oraz renowacja parku w Zespole Szkół Rolniczych 
w Grabonogu  
Inwestycję omówi Naczelnik Wydziału Zarządzania i Inwestycji Pan Maciej Kaźmierczak. 

Naczelnik przedstawił radnym miejsce, w którym ma powstać nowy pawilon szkolny. Powierzchnia 

zabudowy budynku będzie wynosić 20 m x 30 m. Budynek będzie składał się z sześciu izb 

lekcyjnych wraz z zapleczem, pokojem nauczycielskim i sanitariatami. Pawilon będzie ogrzewany 

niezależna kotłownią- wykonane zostanie przyłącze gazowe do budynku. Projekt przewiduje 

również zagospodarowanie terenu na powierzchni ok. 4.000 m2. Oprócz utwardzenia terenu, 

stworzenia miejsc parkingowych na 24 stanowiska, planuje się utworzyć ogródki dendrologiczne 

zajmujące obszar ok. 1.000 m2. Koszt budowy budynku wg kosztorysu inwestorskiego wyniesie 
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ponad 3,5 mln zł. Łączny koszt inwestycji wraz z zagospodarowaniem terenu to 4.312.000 zł. 

Na najbliższej sesji Rada będzie podejmować decyzję o zaciągnięciu zobowiązania finansowego, 

które pozwoli uruchomić procedurę przetargową. Inwestycja planowana jest na dwa lata, 

zakończenie ma nastąpić w III kwartale 2010, a całkowite rozliczenie inwestycji ma być 

w I kwartale 2011 roku. Naczelnik zaznaczył, że terminy te mogą jeszcze ulec zmianie. 

Dofinansowanie inwestycji ze środków Unii Europejskiej będzie w wysokości 75%. Koszty rozbiórki 

istniejących budynków wliczony został to ogólnych kosztów inwestycji. Naczelnik podkreślił, 

że bardzo duży koszt związany będzie z przyłączem kanalizacji sanitarnej, która musi zostać 

przeprowadzona do pawilonu od punktu zbiorczego który znajduje się przy wjeździe do szkoły.  

 

Ad. 4 h) 
wizytacja dróg powiatowych. 
Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg Pan Grzegorz Mayer przedstawił radnym drogi na których 

prowadzone były inwestycje: 

- remont chodnika przy drodze 4803 P w Potarzycy, 

- budowa chodnika przez wieś Siedlec. Budowę chodnika ze środków Powiatu Gostyńskiego 

przy współfinansowaniu Gminy Pępowo rozpoczęto w 2006r. Wykonano odcinek pieszo-

rowerowy z kostki brukowej o długości 1122 i szerokości 2 metrów. Wartość wykonanych robót 

wyniosła 287.100,83 zł, w tym udział Gminy Pępowo 150.000,00zł. 

Radni obejrzeli również wyremontowana drogę powiatową na odcinku Grabonóg – Pępowo, w tym 

ostatni etap prac, jakim było oddanie odcinka drogi Grabonóg – Tanecznica. 

Dyrektor poinformował także o planowanej inwestycji, jaką będzie budowa ścieżki rowerowej 

w miejscowości Gębice.  

 

 

Ad. 5 
Zakończenie.  

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady zamknął dwudziestą ósmą sesję Rady 

Powiatu o godz. 14:45.  

 

 

 

 

 

 

 

 

Protokołowała 
Elżbieta Mikstacka 

 


